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   Komisia územného plánovania a životného prostredia 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice: 27.01.2021  

Číslo: 03153/2021/ORR-03685  

Vybavuje: Ing. Ľudmila Sekeráková 

e-mail:ludmila.sekerakova@vucke.sk 

telefón: 055/6196654 

  

 

ZÁPISNICA 

 

z 19. rokovania Komisie územného plánovania a životného prostredia Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 27.01.2021 

formou online rokovania 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení Výdaj-

nej školskej jedálne Hviezdoslavova 5, Rožňava, ako súčasť Strednej odbornej školy tech-

nickej, Hviezdoslavova 5, Rožňava  

4. Program obnovy krajiny Košického kraja, odpočet prác zrealizovaných v rámci Akčného 

plánu 2020 a Akčný plán na rok 2021  

5. Adaptačná stratégia na dôsledky zmeny klímy v Košickom kraji 2021-2030  

6. Vodíková stratégia pre Košický kraj  

7. Aktuálne informácie o príprave projektov KSK (GLIP, Geosurvey, INOBAT, Strategický 

park Haniska, agrokruhy, krajská futbalová liga)  

8. Návrhy, podnety, požiadavky 

9. Rôzne 

10. Záver 

 

K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie:  

Predseda komisie privítal členov komisie, ktorí boli prihlásení v systéme online rokovania 

a otvoril 19. rokovanie komisie. Z celkového počtu 25 členov komisie bolo na začiatku 

rokovania v systéme online prítomných 13 členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina a teda 

komisia bola uznášaniaschopná.  

V úvode zhrnul základné informácie o priebehu online rokovania vzhľadom k tomu, že online 

rokovanie komisie ÚPŽP sa uskutočnilo po prvýkrát.  

     Návrh programu rokovania komisie bol vopred  zaslaný všetkým členom komisie e-

mailom. S predkladanými materiálmi k bodom programu sa jednotlivý členovia komisie 

mohli oboznámiť v Aplikácií Digitálne Zastupiteľstvo. Predseda komisie upozornil 

o vyhotovení zvukového záznamu použitím diktafónu výlučne pre potreby zhotovenia 

zápisnice. 
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Záver: 

Predseda komisie poprosil členov komisie o hlasovanie formou „zdvihnutím ruky na web 

kamere“ nie aplikáciou v systéme online. Žiadne návrhy na doplnenie programu neboli 

predložené. Predseda komisie požiadal členov komisie o  hlasovanie o programe ako celku. 

 

Uznesenie č. 1/2021 

Komisia schvaľuje program 19. rokovania komisie. 

 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní: 17 

Za: 17                                          Proti: 0                                      Zdržal sa: 0 

Predseda komisie skonštatoval, že program 19. rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2: 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

 

K bodu 4) 

Ing. Štefan Staško požiadal o informáciu k projektom, ktoré tvoria súčasť prílohy rozpočtu 

bežné výdavky projekty, konkrétne ide o projekty „Ochrana a obnova biodiverzity v lesných 

ekosystémoch Košického kraja“a  „KlimaPark Kysak“ . 

 

Požiadavka 1:  

Zaslať bližšie informácie k vyššie uvedeným projektom pánovi poslancovi Ing. Štefan Staš-

kovi.  

Plnenie: 

Ing. Barbora Kováčová z referátu regionálneho rozvoja a plánovania zaslala e-mailom p. 

poslancovi Staškovi požadované informácie k projektom. 

 

K bodu 12) 

Informácia SVP, š.p. OZ Košice o priebehu povodní na rieke Hornád z októbra 2020 

a o protipovodňových opatreniach 

 

Požiadavka 2:  

Požiadať Ing. Stanislava Dobrotku o materiál: Správa o priebehu povodňovej aktivity 

príslušným orgánom štátnej správy ochrany pred povodňami, ktorý predkladajú  správcovia 

vodných tokov a vodných stavieb od II. stupňa povodňovej aktivity. Následne túto správu 

distribuovať členom komisie.  

Plnenie: 

„Priebežné správy o povodňovej situácii na vodných tokoch a vodných stavbách v správe 

SVP, š.p. Banská Štiavnica, OZ Košice“, ktoré boli zaslané  Ing. Stanislavom Dobrotkom, 

technicko-prevádzkovým námestníkom SVP š.p. Košice, boli následne zaslané všetkým čle-

nom komisie e-mailom dňa 22.01.2021 (9 správ). 

 

K bodu 13) 

Aktuálne informácie o príprave projektov KSK (GLIP, Geosurvey, INOBAT, Strategický 

park Haniska, agrokruhy, krajská futbalová liga). 

 

Požiadavka 3:  

Tajomníčka komisia má zaslať krátku informáciu členom komisie k vyššie uvedeným témam 

aj prostredníctvom emailu.  
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Plnenie: 

Spolu so Zápisnicou z 18. rokovania komisie boli dňa 30.11.2020 zaslané všetkým členom 

komisie aj informatívne správy k materiálom – INOBAT, Krajská futbalová liga, Projekt 

Agrokruhy a GLIP KOŠICE a. s. a GeoSurvey, s.r.o., tak ako ich zaslali spracovatelia.  

 

Diskusia: 

Ku kontrole plnenia požiadaviek z komisie neboli žiadne pripomienky.  

 

Záver: 

Komisia berie na vedomie plnenie požiadaviek z komisie bez pripomienok . 

 

Uznesenie č. 2/2021 

Komisia berie na vedomie plnenie požiadaviek z komisie bez pripomienok . 

 

Hlasovanie č. 2  

Prítomní: 14 

Za:14       Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3: 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení Vý-

dajnej školskej jedálne Hviezdoslavova 5, Rožňava, ako súčasť Strednej odbornej školy 

technickej, Hviezdoslavova 5, Rožňava  

  

Vyjadrenie:   

O materiáli podrobne informovala MVDr. Katarína Franková, referent pre stravovanie 

z odboru školstva ÚKSK.  
 

Diskusia: 

K materiálu neprebehla diskusia.  

 

Záver:  

Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 3/2021 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 16 

Za:16    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č.4: 

Program obnovy krajiny Košického kraja, odpočet prác zrealizovaných v rámci Akčné-

ho plánu 2020 a Akčný plán na rok 2021  

 

Vyjadrenie:  

O materiáli podrobne informovala PhDr. Ing. Marcela Jokeľová, projektový manažér z odbo-

ru regionálneho rozvoja. 
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Diskusia: 

K materiálu neprebehla diskusia.  

 

Záver:  

Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 4/2021 

Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu.  

 

Hlasovanie č. 4  

Prítomní: 16 

Za: 16                                         Proti: 0                                       Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 5: 

Adaptačná stratégia na dôsledky zmeny klímy v Košickom kraji 2021-2030  

 

Vyjadrenie:  

O materiáli podrobne informovala PhDr. Ing. Marcela Jokeľová, projektový manažér z odbo-

ru regionálneho rozvoja. 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa zapojili: JUDr. Mgr. Rovinský, Ing. Kravčík. 

Predmetom diskusie boli témy: 

- projekt adaptačnej stratégie je zverejnený na web stránke Agentúry regionálneho rozvoja, 

n.o. Košice, 

- využitie adaptačnej stratégiu aj inými subjektami, resp. len so súhlasom spracovateľa ma-

teriálu, 

- účel projektu bol, aby sa údaje dostali do iných strategických dokumentov či už regionál-

nych alebo obecných, aby mali kvalitné podklady pre budúce riešenie problémov kvality 

klímy, 

- mesto Košice spracúva tak isto stratégiu s touto problematikou, ktorá sa týka iba samotné-

ho mesta (zaujímavá bude konfrontácia jednotlivých údajov z oboch stratégií),  

- projekt bol financovaný z verejných zdrojov (fond: Kvalita verejnej správy), jeho nasta-

venie bolo tak, aby každý zainteresovaný mohol čerpať informácie a využívať ich pre po-

treby aj na lokálnej úrovni (obec) resp. pre subjekty, ktoré chcú pomôcť pri predchádzaní 

klimatickým zmenám, 

- hlavná myšlienka prípravy akčného plánu POK, ktorý bol rozpracovaný do lokálnej úrov-

ne, bola aby mohli aj samosprávy využívať v maximálnej možnej miere všetky informácie, 

ktoré sú k dispozícií, 

- téma klimatické zmeny  -  podobný výskum Kataríny Onačillovej spojený s Univerzitou 

Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach a na ďalších miestach. 

Na otázky zodpovedala PhDr. Ing. Marcela Jokeľová, projektový manažér a Ing. Michal 

Kravčík.  

 

Záver:  

Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 5/2021 

Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu.  



   

5 

 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 17 

Za: 17                                         Proti: 0                                  Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 6: 

Vodíková stratégia pre Košický kraj  

 

Vyjadrenie: 

O materiáli podrobne informovala Mgr. Lenka Kožárová, vedúca oddelenia európskych 

záležitosti.  

 

Diskusia: 

Do diskusie sa zapojili: JUDr. Mgr. Rovinský, Ing. Kravčík. 

Predmetom diskusie boli témy: 

- vodíkové technológie sa nevyvíjajú z batériovými technológiami, 

- výskum - efektívnejšie je ak sa batérie a vodík vzájomne dopĺňajú, 

- ekonomika - či sa niekto zaoberá vo výskume aj ekonomickej analýze, efektívnosti vkla-

daných investícií a hodnotením vložených investícií a návratnosti  -  či existuje reálny vý-

stup, 

- vodíkové technológie sú v súčasnosti drahou záležitosťou, tým že sú dotácie ekonomické 

náklady dosť klesajú, 

- existujú výpočty, ktorý projekt koľko by mohol stáť, posudzuje sa udržateľnosť projektu 

a je tam zarátaná ekonomika, závisí to od toho, čo chceme vytvárať - je to v rovine úvah, 

neexistuje reálna projektová dokumentácia, 

- projekt kraja (záverečná časť stratégie): vodíkové bicykle so spoločnosťou Antik (KSK 

zabezpečí stanice, Antik bicykle),  

- pri týchto technológiách je väčší vstup, výstavba je drahšia ako pri klasických el. zástrč-

kách, ale do úvahy sa berie či je to udržateľne.  

Na otázky zodpovedala Mgr. Lenka Kožárová. 

 

Záver:  

Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 6/2021  
Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu.  

 

Hlasovanie č.6  

Prítomní: 17 

Za: 16                                           Proti: 1                                    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 7: 

Aktuálne informácie o príprave projektov KSK ( INOBAT, GLIP, Geosurvey, agrokru-

hy, Strategický park Haniska, Krajská futbalová liga)  

 

Vyjadrenie: 

Predseda komisie informoval  členov komisie o zverejnení tohto materiálu v Aplikácií DZ 

(komisie online). 
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Informácia k projektu INOBAT: 

(Vypracovala: Mgr. Alexandra Kováčiková, referent pre európske záležitosti Košice, 

25.01.2021) 

Spoločnosť Inobat, s ktorou KSK v decembri 2019 spolu s UPJŠ, TUKE a SAV podpísalo 

Memorandum o porozumení, v súčasnosti stále pracuje na prvej fáze projektu. Táto fáza 

zahŕňa rozvoj vedecko-výskumného centra pre vývoj a výrobu batérií, ktoré bude pri 

Voderadoch.  

Následne po dovŕšení 1. fázy sa prejde k 2.fáze – vybudovanie gigafabriky na batérie na 

území Košického kraja.  

Od poslednej správy s aktuálnymi informáciami, ktorá bola predložená Komisii ÚPŽP 

v novembri 2020 sa udialo nasledovné. 

V decembri 2020 prešiel InoBat Auto komplexným posudzovaním vplyvov na životné 

prostredie – EIA (Environmental Impact Assessment), ktoré bolo orientované na výstavbu ich 

výrobného a výskumného centra pri Voderadoch. Splnili všetky požiadavky, ktoré žiadali  

účastníci tohto procesu a poskytli jasné a zrozumiteľné odpovede všetkým dotknutým 

subjektom. Aktuálne prebiehajú ďalšie schvaľovacie procesy pre stavebné povolenia, 

prestavbu plánujú začať v prvom štvťroku 2021 a jej ukončenie na koniec roka 2021. Ich 

cieľom zostáva byť zelenou a trvalo udržateľnou výskumno-výrobnou spoločnosťou.  

Dostupné články online:  

https://www.mojelektromobil.sk/inobat-auto-predstavuje-prvu-inteligentnu-bateriu-vyrabat-

sa-bude-vo-voderadoch/ 

https://www.energie-portal.sk/Dokument/prvy-slovensky-zavod-na-li-ion-baterie-pre-

elektromobily-ziskal-kladne-rozhodnutie-eia-106668.aspx 

 

Informácia k projektom GLIP KOŠICE a. s. a GeoSurvey, s.r.o.  

(zaslal: Peter Harčarik, vedúci odboru projektov a investícií, dňa 25.01.2021) 

Činnosť obchodných spoločnosti GLIP KOŠICE a. s. a GeoSurvey, s.r.o. aktuálne prebieha 

v rozsahu činnosti uvedených v informácii podanej na 17. zasadnutí Komisie územného 

plánovania a životného prostredia. 

 

Informácia k projektu Agrokruhy  

(zaslala: Ing. Viera Dulinová Uličná, projektový manažér odboru projektov a investícií dňa 

25.01.2021) 

Agrokruhy – za to krátke obdobie nedošlo k výraznej zmene aktuálneho stavu. Naďalej 

prebieha certifikácia zariadenia. 

 

Informácia  k projektu Strategický park Haniska   
(zaslal Ing. Jaroslav Lizák, vedúci referátu ÚPŽP, dňa 25.01.2021) 

V zmysle plnenia uznesenia referát ÚPaŽP úradu Košického samosprávneho kraja vypracoval 

zadanie pre spracovanie územnoplánovacieho podkladu „Územná prognóza strategických 

hospodárskych parkov Košickej kotliny“ a územie Strategického parku Haniska je súčasťou 

tohto dokumentu. 

Podľa stavebného zákona bol návrh zadania prerokovaný s dotknutými subjektmi štátnej 

správy a samosprávami. Po vyhodnotení doručených pripomienok bol návrh zadania upravený 

a odsúhlasený príslušným orgánom územného plánovania. 

V súčasnosti referát ÚPaŽP pripravuje podklady pre výbery spracovateľa územnej prognózy 

a spracovateľa hodnotenia vplyvov prognózy na životné prostredie (SEA).“ 

 

https://www.mojelektromobil.sk/inobat-auto-predstavuje-prvu-inteligentnu-bateriu-vyrabat-sa-bude-vo-voderadoch/
https://www.mojelektromobil.sk/inobat-auto-predstavuje-prvu-inteligentnu-bateriu-vyrabat-sa-bude-vo-voderadoch/
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Informácia  o Krajskej futbalovej lige: 

(zaslala: JUDr. Ing. Lucia Pivarníková, referent pre šport odboru školstva, email zo dňa 

26.01.2021) 

Košický samosprávny kraj v spolupráci s Východoslovenským futbalovým zväzom (ŠTK) 

informuje, že z dôvodu UZNESENIA VLÁDY SLOVENSKEJ REPUBLIKY č. 808 z 31. 

decembra 2020 vláda SR schválila návrh na zmenu opatrení podľa čl. 5 ods. 4 ústavného 

zákona č. 227/2002 Z. z. o bezpečnosti štátu v čase vojny, vojnového stavu, výnimočného 

stavu a núdzového stavu v znení neskorších predpisov prijatých uznesením vlády SR  č. 807 z 

29. decembra 2020 k návrhu na predĺženie času trvania núdzového stavu podľa čl. 5 ods. 2 

ústavného zákona č. 227/2002 Z. z. o bezpečnosti štátu v čase vojny, vojnového stavu, 

výnimočného stavu a núdzového stavu v znení neskorších predpisov vyhláseného uznesením 

vlády Slovenskej republiky č. 587 z 30. septembra 2020 a na prijatie opatrení podľa čl. 5 ods. 

4 ústavného zákona č. 227/2002 Z. z. o bezpečnosti štátu v čase vojny, vojnového stavu, 

výnimočného stavu a núdzového stavu v znení neskorších predpisov v nadväznosti na 

UZNESENIE VLÁDY SLOVENSKEJ REPUBLIKY č. 30 zo 17. januára 2021 k návrhu 

na prijatie opatrení na pokles ochorení COVID-19 na území Slovenskej republiky a na zmenu 

prijatých opatrení podľa čl. 5 ods. 4 ústavného zákona č. 227/2002 Z. z. o bezpečnosti štátu v 

čase vojny, vojnového stavu, výnimočného stavu a núdzového stavu v znení neskorších 

predpisov . 

Na základe predmetných uznesení vlády SR sa začiatok zimného turnaja KFL 

plánovaného od 23.januára 2021 odkladá na neurčito.  

Košický samosprávny kraj v spolupráci s Východoslovenským futbalovým zväzom hľadá 

riešenia na odohratie KFL v tomto roku a po uvoľnení epidemiologických opatrení pripraví 

návrh náhradných termínov.     

 
Diskusia: 

K materiálu neprebehla diskusia.  

 

Záver:  

Predseda komisie informoval členov komisie o rozhovore s pánom predsedom KSK, aby tieto 

správy boli predkladané priebežne zastupiteľstvu KSK. 

 

Uznesenie č. 7/2021  
Komisia žiada predsedu KSK aby, tieto informatívne správy boli priebežne predkladané na 

Zastupiteľstve KSK (INOBAT, GLIP, Geosurvey, agrokruhy, Strategický park Haniska, 

Krajská futbalová liga, Sociálny podnik, Hmotné rezervy KSK).  

 

Hlasovanie č.7  

Prítomní: 15 

Za: 14                                           Proti: 0                                    Zdržal sa: 1 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 8 

Návrhy, podnety, požiadavky 

 

Ing. Kravčík 

- Konštatoval, že chcel, aby sa na Zastupiteľstvo KSK dostal bod zelenej agendy a to Akč-

ný plán obnovy krajiny, ktorý sa robil vytvorením 6-tich vodných rád v rámci celého kraja 

(cca 100 ľudí). Materiál sa dá efektívne využiť aj v nadväznosti na územný plán regiónu 

a na územný rozvoj, kde bude potrebné analyzovať veľa vecí.  
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- V územnom pláne chýba agenda voda, čo sa týka starostlivosti a o integritu vody – integ-

rovaný manažment vody v povodiach, ktorý v praxi zlyháva.  

- Vo verejnej politike je potrebné otvoriť samostatnú kapitolu, ktorá sa týka dôslednej 

ochrany a regenerácie prírodných zdrojov, na ktorých sme závislí (pôda, voda, ...).  

- Trendy vo svete smerujú k zabezpečeniu výživy národa vo vzťahu k potrebám ochrany 

vodných zdrojov (OSN vyhlásilo rezolúciu Dekády obnovy ekosystému, nexusy). 

- Mal by sa otvoriť územný plán, ktorý by mal filozofický ináč postavený (sektorové prí-

stupy).  

 

RNDr. Smrčo 

- Upozornil na iniciatívu „Klima ťa potrebuje“.  

- Mediálna informácia, že slovenské mestá postupne vyhlasujú stav klimatickej núdze, do 

ktorej sa zapojila aj Únia miest a obcí Slovenska. Ide o zníženie uhlíkovej stopy. 

- Bolo by dobré, aby sa aj kraj pridružil k tejto iniciatíve (POK). 

 

Ing. Kravčík 

- Akčný plán obnovy krajiny kvantifikuje aj ako sa dá regeneráciou ekosystémov a zadržia-

vaním vody posilňovať fotosyntéza a seqestrovať uhlík do biomasy, z ktorého vyplýva 

ako sa dá v kraji zvýšiť uloženie uhlíka do biomasy a do pôdy zhruba 1,8 mil. ton ročne. 

- Akčný plán ponúka metodické postupy ako vyrátať teplotný režim krajiny, čím vieme 

dosiahnuť zníženie teploty, ak sa bude implementovať Akčný plán. 

- Predseda KSK bude oboznámený s týmto Akčným plánom pred schvaľovaním do Zastu-

piteľstva KSK. 

 

JUDr. Mgr. Rovinský 

- Požiadal Ing. Kravčíka o zaslanie krátkej informatívnej správy z Akčného plánu obnovy 

krajiny všetkým členov komisie UPŽP. 

 

Požiadavka 1: 

Ing. Kravčík zašle e-mailom všetkým členom komisie krátke zhrnutie záverov Akčného plánu 

obnovy krajiny. 

   

- Predseda komisie informoval členov komisie o účasti na rokovaní spolu s predsedom 

KSK a p. Kravčíkom  na SVP š.p. OZ Košice, kde im boli poskytnuté „Správy o priebehu 

povodňovej aktivity príslušným orgánom štátnej správy ochrany pred povodňami“ (spolu 

9 správ), ktoré dáva do pozornosti všetkým členom. 

- Bolo by dobré spolu aj so starostami obcí, keby sa vytvorila riečna koalícia a aby sa hľa-

dali cesty protipovodňovej ochrany. 

 

 Požiadavka 2: 

- Predseda komisie žiada na komisii ÚPŽP o priebežné informácie o stave prác na ÚPN 

VÚC Košický kraj, najmä vo väzbe na životné prostredie.  

 

Ing. Kravčík 

- Navrhuje najprv by bolo dobré rozdiskutovať filozofiu a otvoriť na úrovni komisie ÚPŽP 

rozpravu akú filozofiu postaviť, na akých princípoch, zadefinovať ich, lebo potom keď sa 

už rozbehnú analýzy a rozbory už je neskoro. 
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JUDr. Mgr. Rovinský 

- Požiadal Ing. Kravčíka o otvorenie diskusnej skupiny na skype ku filozofii riečnych tokov 

a povodí východoslovenských riek, územného plánu. 

- Ing. Kravčík pošle všetkým členom link, na ktorý sa bude dať pripojiť. 

- Pripomenul, že po dohode s pánom predsedom KSK, rokovania s SVP budú naďalej po-

kračovať aj za účastí obcí, ktoré sú dotknuté priehradou Ružín, aby sa zapojili do zmeny 

manipulačného poriadku.  

 

K bodu č. 9: 

Rôzne 

Predseda komisie informoval členov komisie o podnete z poslaneckého klubu o odvolaní 

p. Papcuna z komisie ÚPŽP a zvolení do komisie p. Capcaru. Tento návrh bude predložený 

do najbližšieho zastupiteľstva. 

 

K bodu č. 10: 

Záver 

Predseda komisie JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský konštatoval, že program rokovania komisie 

bol vyčerpaný, poďakoval členom komisie za účasť formou online a poprial im pekný deň.  

 

 

 

 

.................................................... 

Ing. Ľudmila Sekeráková 

tajomníčka komisie 

...................................................... 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský   

predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       


